
FRACTIE VERMOOTEN 

Vragen voor het vragenkwartier tijdens de raadsvergadering op 1 september 2014, 
betreffende gebruik van bunker nabij begraafplaats Jan Verfailleweg. 

Inleiding: 

De toegang vanaf de Jan Verfailleweg wordt, inclusief een opknapbeurt, in ere hersteld. Een 
bericht dat tot voldoening stemt. Blijft echter het probleem dat men heeft met de 
naastgelegen bunker. Men heeft vastgesteld dat deze nogal eens wordt opengebroken met 
de bedoeling -van jongeren- er het nodige te vieren, zoals het roken van een stickie of het 
nuttigen van alcoholische dranken. De meest radicale oplossing is sloop, tenzij de bunker 
een bepaalde status heeft. Gaarne ziet de fractie Vermooten beantwoording op de 
volgende vragen. 

01: Wat is de status van de bunker? 

02: Is er voldoende toezicht op het gebruik van de bunker door jongeren? 

03: Kunnen, voor zover de bunker een monumentale status geniet, financiële middelen 
worden vrijgemaakt om de bunker beter tegen 'indringers' te beschermen? 

Namens fractie Vermooten 

Marinus Vermooten 


